






Hagabergs samfällighetsförening (717901-3060)   2022-05-16 1 

 
KALLELSE TILL ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA 
 
Kallade:  Samtliga fastighetsägare i Hagabergs samfällighetsförening. 
Tid:  Tisdag 31 maj 2022, kl. 19:00. 
Plats: Hemmestaskolans matsal 6–9. 
 
 

§1 Stämman öppnas 
 

§2 Val av ordförande för stämman 
 

§3 Val av sekreterare för stämman 
 

§4 Fastställande av röstlängd 
 

§5 Val av två justerare tillika rösträknare 
 

§6 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst 
 

§7 Styrelsens förvaltningsberättelse 
 

§8 Fastställande av resultat- och balansräkning för verksamhetsår 2021 
 

§9 Revisionsberättelse och fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som  
revisionen omfattat. 

 

§10 Fastställande av styrelsens förslag till budget för verksamhetsåret 2022 (pågående) 
 

§11 Motioner 
 11.1  Styrelseverktyg och kommunikationsplattform. 
  Motionsställare: Örjan Derelöv, Hjortronmossevägen 35, Värmdövik 1:650. 
 11.2 Upprustning av föreningens lek- och fritidsanläggningar. 
  Motionsställare: Styrelsen i Hagabergs samfällighetsförening. 
 11.3 Miljön kring vår infart till området. 
  Motionsställare: Lars Pärlklo, Gullvivevägen 16, Värmdövik 1:813. 
 11.4 Hantering av samfällighetsföreningens städdagar. 
  Motionsställare: Tomas Johansson-Haavik, Gullvivevägen 14, Värmdövik 1:812. 
 11.5 Förslag till nytt avtal med Ålstäksvikens båtklubbb på oförändrade villkor. 
  Motionsställare: Ålstäksvikens båtklubb genom 
  Jesper Johansson, Täppvägen 3, Värmdövik 1:777 och 
  Anders Levén, Starrmossevägen 14, Värmdövik 1:691 och 
  Kristoffer Engardt, Täppvägen 31, Värmdövik 1: 877. 
 

§12 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
 Under verksamhetsåret 2021 har utdelats 24996 kr (av anslagna 25000 kr)  
 fördelat enligt följande: 
  Ordförande 12000 
  Kassör 6000 
  Sekreterare 2000 
  Ledamöter (4 st) 3996 
  Suppleanter (2 st) 1000 (1 suppleant avstår från arvode) 
 Styrelsen föreslår oförändrad utdelning för verksamhetsåret 2022. 
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§13 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
  Fastigheter Svarta Backen 4 –18 (utom 11–15) samt 21–25: 
    Oförändrad debitering à 500 kr, 2022-01-01—12-31 
  Fastigheter i Hagaberg: Oförändrad debitering à 3300 kr, 2022-01-01—12-31 
 

§14 Val av styrelseordförande, ledamöter och suppleanter 
  Ledamöter med ett års återstående mandattid 
   Göran Westman, Blåklocksvägen 4 
   Erik Larholm, Blåklocksvägen 13 
   Madeleine Rosendahl, Gullvivevägen 18  
 
  Ledamöter som fullgjort två års mandattid 
   Lennart Rolf, Nattviolsvägen 18 (ordförande) 
   Joanna Nättinen, Täppvägen 18 (kassör)  
   Ulf Söderholm, Blåklocksvägen 6 (skog och mark) 
   Solveigh Ljung, Starrmossevägen 20 (fritidsanläggningar) 
 

 ---------- 
 

  Valberedningens förslag till omval/nyval av fyra ordinarie ledamöter för två år framåt 
   Lennart Rolf, Nattviolsvägen 18 –– omval till ordförande 
   Stefan Westfors, Nattviolsvägen 1 — nyval 

  VAKANT 
  VAKANT 

 

  Valberedningens förslag till val av tre suppleanter för ett år framåt 
   Andreas Höhling, Gullvivevägen 27 — omval 
   Ulf Söderholm, Blåklocksvägen 6 –– nyval  
   Karin Kihlberg, Täppvägen 3 — nyval 
    
 
 

§15 Val av revisorer och revisorssuppleant för ett år 
  Förslag till val av ordinarie revisorer 
   Sophie Kennerfalk, Hjortronmossevägen 40 — omval 
   Lilian Holm, Starrmossevägen 34 — omval 
 

  Förslag till val av revisorssuppleant 
   Pia Sandelin, Starrmossevägen 32 — omval 
 

§16 Val av två ledamöter i valberedning för ett år 
   Enligt förslag på stämman — omval/nyval 
   Enligt förslag på stämman — omval/nyval 
 

§17 Övriga frågor 
 

§18 Meddelande om plats där stämmoprotokoll hålls tillgängligt 
  Protokoll från föreningsstämman publiceras på föreningens hemsida  
  http://www.hagaberg.eu från och med 14 dagar efter genomförd stämma 2022. 
 

§19 Stämman avslutas 
 

Bilagor 
1. Årsredovisning för verksamhetsåret 2021 2. Revisionsberättelse 2021 
 Förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2021 3. Budget för verksamhetsår 2022 
 Resultaträkning 2021 4. Motioner 1–5 
 Balansräkning 2021 5. Fullmaktblankett 
 Noter  
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

 
 

 

Motioner ingivna till 

Hagabergs samfällighetsförening 
inför föreningens ordinarie årliga stämma  

den 31 maj 2022 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
1. Styrelseverktyg och kommunikationsplattform 2–4 
 Örjan Derelöv, Hjortronmossevägen 35, Värmdövik 1:650. 
 
2. Upprustning av föreningens lek- och fritidsanläggningar. 5–9 
 Styrelsen i Hagabergs samfällighetsförening. 
 
3. Miljön kring vår infart till området. 10–11 
 Lars Pärlklo, Gullvivevägen 16, Värmdövik 1:813. 
 
4. Hantering av samfällighetsföreningens städdagar. 12–14 
 Tomas Johansson-Haavik, Gullvivevägen 14, Värmdövik 1:812 
 
5. Förslag till nytt avtal med Ålstäksvikens båtklubbb på oförändrade villkor. 15–17 
 Jesper Johansson, Täppvägen 3, Värmdövik 1:777 och 
 Anders Levén, Starrmossevägen 14, Värmdövik 1:691 och 
 Kristoffer Engardt, Täppvägen 31, Värmdövik 1: 877. 
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Motion - Styrelseverktyg och kommunikationsplattform

Förslag

Att föreningen under ett år provar att använda tjänsten Boappa som erbjuds av SBAB Bank.

Tjänsten Boappa

Boappa är ett administrativt verktyg för styrelsen och medlemmarna i samfälligheter och 
bostadsrättsföreningar. Boappa kan bl.a användas till följande:

• Underlättar för styrelsen att kommunicera med medlemmarna.

• Underlättar för medlemmarna att kommunicera med både styrelsen och med varandra.

• Möjlighet att snabbt och säkert nå ut med viktig information via notifieringar.

• Möjlighet att enkelt utföra och publicera undersökningar bland medlemmarna.

• Samla alla dokument på ett ställe där medlemmarna kan få tillgång till dem.

• Underlättar en rad administrativa uppgifter i föreningen.

• Digital felanmälan.

• Tjänsten finns som app.

Hemsida: https://boappa.se   (Se video under rubriken Samfällighetsförening)

Boappa är en del av SBAB Bank.

Kostnad: 2000 kr/år  (Per fastighet: 8,50 kr/år)

Bakgrund

I samband med frågorna om infartsparkeringen och vägbulorna på Starrmossevägen och 
Hjortronmossevägen visade det sig finnas brister i kommunikationen mellan styrelsen och 
medlemmarna.

När det gäller infartsparkeringen verkar styrelsen och medlemmarna dels ha olika uppfattning om 
vilka beslut som tagits, och dels ha olika uppfattning om intresset för infartsparkeringen. Genom 
bättre kommunikation mellan medlemmarna och styrelsen, och diskussion mellan medlemmarna 
skulle den situationen helt kunna ha undvikits. Boappa ge möjlighet till just den typen av 
kommunikation.

Ang vägbulorna på  Starrmossevägen och Hjortronmossevägen finns en bifallen motion om att 
undersöka intresset för utökade farthinder bland alla som skulle beröras. Under ett halvår har jag 
försökt få information om resultatet av undersökningen, men utan framgång. Boappa ger möjlighet 
att enkelt göra undersökningar där alla kan se resultatet. Boappa skulle också ge möjlighet för 
medlemmarna att diskutera för- och nackdelar med nya farthinder, nytta, utformning, omfattning, 
alternativ, etc.
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Min uppfattning är att årsmötena inte räcker till för att både diskutera och besluta i frågor som kan 
vara ganska komplicerade. Tiden finns inte, och risken för dåligt genomtänkta och felaktiga beslut 
är stor. Det vore bättre om frågorna kunde stötas och blötas innan årsmötet, så att förslagen som 
kommer upp på stämman redan är diskuterade och väl förankrade, och i princip bara behöver 
klubbas igenom.

Det finns i dag ingen bra plattform för att diskutera föreningens frågor utanför årsstämman. Boappa 
utgör en sådan plattform.

Vidare har inte alla medlemmar möjlighet eller intresse av att gå på alla årsmöten, men det får inte 
vara ett hinder för att kunna göra sin röst hörd. Argumentet att "man får skylla sig själv om man inte
går på årsmötena" håller jag inte alls med om.

Jag är inte heller helt nöjd med att styrelsen bara informerar medlemmarna en gång per år om sitt 
arbete. Det tas beslut på styrelsemötena som i bland är av stor vikt för enskilda medlemmar, och det
är rimligt att den typen av beslut redovisas så snart som möjligt. Annars riskerar medlemmarna att 
stå inför fullbordat faktum, utan möjlighet att kunna reagera i tid. Med Boappa blir det mycket 
enkelt för styrelsen att vara mer transparent.

Jag tror och hoppas också att Boappa skulle kunna bidra till en bättre samhörighet och gemenskap i 
Hagaberg. Enskilda medlemmar skulle kunna ta initiativ till trevliga aktiviteter via Boappa. Det 
finns också möjlighet att skapa både publika och privata grupper för olika intresseområden.

På det stora hela är Boappa ett modernare verktyg som bättre tillgodoser de förväntningar man kan 
ha i fråga om kommunikation, tillgänglighet och transparens i en samfällighet.

Övrigt

Den som har åsikter och synpunkter får gärna kontakta mig. Jag har själv inte använt Boappa, och 
kanske finns det andra liknande tjänster som är bättre.

Jag som skriver motionen har inga intressen och inget engagemang i varken Boappa eller SBAB 
Bank. Jag såg ett inlägg som en annan boende i Hagaberg gjort på Facebook om Boappa, och tyckte
det var en lysande idé.

Datum: 2022-03-09

Örjan Derelöv
Hjortronmossevägen 35
070-370 50 25
orjan@sparkney.se
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

Styrelsens sammanfattning och förslag till beslut gällande motion 1 
 
 
Motionsställare: Örjan Derelöv 
Implementering av styrelseverktyg och kommunikationsplattform 
 
Förslag 
Att föreningen under ett år provar tjänsten Boappa som erbjuds av SBAB Bank. 
 
Syfte och målsättning 
Underlättar för styrelsen och medlemmarna att kommunicera med varandra på ett snabbt och 
säkert sätt. Eftersom systemet är utvecklat för samfälligheter och bostadsrättsföreningar så 
finns också därför avsedd administrativ funktionalitet.  
 
Kostnad/Finansiering 
2000 kr/år 
 
Styrelsens åsikt och rekommendation 
Styrelsen är av samma åsikt som motionsställaren om behov och vikten av att förbättra och 
snabba upp kommunikationen samt förbättra och effektivisera det administriva arbetet i 
föreningen. Därför rekommenderar styrelsen stämman att bifalla motionen. 
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UT V CEC K L INGMÖJ L IGHET ER  
I A K T IV IT ES OMRÅ DET   
I HA GA BERGS  
S A MFÄ L L IGHET S FÖRENING 
 
Hagabergs Samfälligheten har 
fantastiska möjligheter att utveckla 
och förnya våra planlagda aktivitets-
områden så som tennisbanor, 
fotbollsplan och lekplatser. Att vi 
kan vara med och bidra till mera lek 
och motionsmöjligheter för våra barn 
och ungdomar samt att kunna finna 
nya vänner och skapa nya mötes-
platser ökar vår gemenskap och 
samhörighet i Hagaberg. Områdets 
anläggningsbeslut genomfördes 1996 
så vi tycker att det är dags att 
modernisera detaljplanen över 
bollsporter. Och här kommer vårt 
förslag på det. 
 

Styrelsens motion gällande förslag till upprustning av föreningens lek- och fritidsanläggningar 
2022-03-31  
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Nytt underlag på södra tennisbanan 36x18m 
 

1st tennisbana Mapei Tennisbanebeläggning för utomhus på Asfalt, ABT 8. 

• Spelyta - två lager färg och friktionsmedel.  

• Linjer med friktionsmedel för tennis ingår. 

• Priset är baserat på Mapei standardfärger 

 

 

 

Padelbana fristående 10x20m 
 
Padelbana som ställs uppe inne på befintlig asfalterad tennisbana. 
Den bortre tennisbanan byggs om till padelbana för dubbelspel samt en liten basketplan med två 
basketmål. Befintligt högt stängsel skall stå kvar. Se skiss på motionens fjärde sida, övre delen! 
 
Utomhus Clasic Mobil   
 

• Stålkonstruktion består av stolpuppbyggda stålsektioner tillverkade i 100x50x2 mm profil som 
galvaniserats och därefter lackerats. 

 
• Kvartsandfyllt (3 ton) 12 mm konstgräs, Advance monofiber (rakt gräs) som harmoniserar med 

kulören på stålkonstruktionen är inkluderat, finns andra alternativ.  
 

• Banan är försedd med 12 mm härdat säkerhetsglas. 
Samtliga glas 3 meter höga enligt World Padel Tour 
 

• Standard samtliga öppningar (WPT) 1000 mm. 
 

• Integrerade domarkulor ingår 
 

• Mobil förstärkning till Classic bana ingår. 
 

 
 
 

Ny placering av ett befintligt Basketmål samt ett nytt basketmål. 
 
 
Basketmål som ställs uppe på den befintliga asfalterade bortre tennisbanan. 
Basketmålen placeras inom den stängslade bortre tennisbanan på ytan som  
blir över norr om Padelbanan. En yta som är ca 18x15m. 
 

• Basketmål med stolpe Galvaniserad aluminiumplatta 120x90 cm 
Inkl hylsor nyanskaffas. 

       •     Det gamla basketmålet från ytan bredvid pingisbordet flyttas hit. 
Se skiss på motionens fjärde sida, övre delen! 
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Förslag på 2 st Boulebana à 3x12 m  
 
Boulebanor som byggs på bortre delen av den befintliga  
Fotbollsplanen som f.n.är belags med grus.  
Boule är en aktivitet som kan nyttjas av alla åldrar samt 
medför en stor trivselkänsla.  
Se skiss på motionens fjärde sida! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Förslag på uppdatera områdets lekplatser  
 
Lekplatserna i området har potential att utvecklas. 
Förslag på hur vi ska utveckla lekplatserna finns inget satt idag. 
Förslag Tas gärna emot. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Multisport Konstgräs 24 mm fotbollsplan 25x30m  
 

• Lägga nytt multisport konstgräs 24 mm med endast sandfyllning på befintlig grus fotbollsplan 
Ca 25x30 m  
 

• Införskaffa två nya fotbollsnät 7 ”manna” storlek 
 Höjd: 200 cm Bredd: 500 cm 
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Plats för padelbana och l iten basketplan med två basketmål inom befintl igt stängsel 
t i i l  bortre tennisbanan 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Två boulebanor samt konstgräsbelagd yta för fotbollsspel på gamla fotbollsplanen 
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

Finansiering för projektet Lek- och Fritidsanläggningar 
 
Kassa 2022 
Ingående 1 202 187 Kr 
Intäkter 782 700 Kr 
Löpande kostnader -701 200 Kr  (inklusive avsättning till UoF fond, exklusive nya lånkostnader) 
Max investering      -500 000 Kr  (kontantinsats vid 50% belåning) 
Totalt 783 687 Kr 
 

Underhålls och Förbättringsfondering 2022 
Ingående  763 846 Kr 
Ny avsättning          66 500 Kr 
Totalt  830 346 Kr 
 

Lån 2022 
Ingående     196 824 Kr           5% ränta = 11 354 Kr Amortering 28 646 Kr 
Max nya lån  500 000 Kr          5% ränta = 24 000 Kr Amortering 40 000 Kr 
Totalt     696 824 Kr                            = 35 354 Kr                     68 646 Kr 
 
 
 
 
Styrelsens sammanfattning och förslag till beslut gällande motion 2 
 
Motionsställare: Styrelsen i Hagabergs samfällighetsförening 
Upprustning av föreningens lek- och fritidsanläggningar 
 
Förslag 
Att föreningen genomför en modernisering och upprustning av områdets lekparker samt tennis- 
och bollplaner som inbjuder till utnyttjande för, och av, alla medlemmar. 
 
Syfte och målsättning 
Motionen syftar till att befrämja meningsfulla aktiviteter och utökad gemenskap för alla åldrar i 
området. Förslaget omfattar installation av padelbana, basketplan, bouleplan/-er samt 
konstgräsbeläggning av fotbollsplan i ett första steg. Vi måste vara beredda att mitigera 
eventuella bullerproblem genom gängse teknik, såsom bullerplank, vilket budgeteras från 
början. Lekparkerna kommer också att utökas med nya attraktioner. Genomförandetiden 
beräknas till 2 år men är beroende av finansieringalternativen. 
 
Kostnad/Finansiering 
750 000–1 000 000 kr som finansieras med en kombination av kassa + fonderade medel + lån. 
Låneandelen föreslås inte överstiga 50% av investeringen och ett bibehållande av 
medlemsavgiften på nuvarande nivå. 
 
Styrelsens åsikt och rekommendation 
Styrelsen är övertygad att ovanstående syfte och mål kommer att uppnås samt att hela området 
kommer att åtnjuta en höjd värdering. Därför rekommenderar styrelsen stämman att bifalla 
motionen. 
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

2022-03-14 

                         MOTION 
 
NÅGRA TANKAR KRING VÅR INFART TILL OMRÅDET 
 
ALLMÄNT 
Till och från under åren har diskussioner förts om vår infart till området. 
Många verkar inte vara nöjda med dess utformning eller hur den nyttjas. 
Det förslag om infartsparkering som 2021 avhandlades föll slutligen inte i god jord av ett antal 
skäl. (Se årsmötesprotokoll)  
Mina egna tankar kring ämnet är som följer: 
Vi bor i ett fantastiskt välordnat och fint område, som få andra samfälligheter inte är i närheten 
av. Inom samfälligheten har vi skog och grönytor som omger oss. Vi har nära till hav och natur 
och jag antar att det är detta som bl.a. har gjort att vi bosatt oss här. 
Med detta sagt tycker jag att just detta skall vara signumet som sätter sin prägel på infarten till 
vårt område. 
 
HUR KAN MAN TÄNKA SIG GÅ VIDARE ? 
 
FÖRSLAG 

1. Vi kan anlita en landskapsarkitekt som hjälper oss utforma förslag på en infartsmiljö. 
Förslaget skulle kunna antas i sin helhet, alternativt kunna ligga som bas för egna 
justeringar av utformning. 

 
2. Utforma ett direktiv till arkitekten som exempelvis anger; 

 
- Områdets yta som skall omfattas av åtgärd. 
- Vilken skötselnivå som önskas. 
- Önskvärda naturinslag. 
- Ytor för användning av samfälligheten. 
- Eventuella sittplatser m.m. 
- Gärna två ritningsalternativ. 
- Uppskattade kostnader. 

 
3. Ex. På företag som kan anlitas (Har varit i kontakt med detta.) 

Funkia landskapsarkitektur 
FUNKIA AB 
Hasselmans torg 5 
Nacka 
 
Timkostnader cirka 850 SEK/tim.   
Ett komplett förslag, uppskattningsvis 30000 SEK 

 
4. Vid ett slutligt godkännande av utformningen kan genomförandet ske i sin helhet eller 

uppdelas i etapper i linje med vad ekonomin tillåter. 
 
Med vänlig hälsning 
Lars Pärlklo 
Gullvivevägen 16  (Värmdövik 1:813) 
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

Styrelsens sammanfattning och förslag till beslut gällande motion 3 
 
Motionsställare: Lars Pärlklo 
Förslag för ny utformning och utsmyckning av infartsområdet 
 
Förslag 
Att ta in förslag från landskapsarkitekt på utformning och utsmyckning av infartsområdet och 
planera genomförande med val av leverantör och tidsplan. 
 
Syfte och målsättning 
Att förstärka och spegla intrycket av att Hagaberg är ett välordnat och fint område.   
 
Kostnad/Finansiering 
Ett komplett förslag uppskattas till 30 000 kr och genomförandet ska ske i en tidsaspekt som 
vår ekonomi tillåter. 
 
Styrelsens åsikt och rekommendation 
Styrelsen är i grunden positiv till ett förslag som detta. Dock är det så att sedan 
infartsparkeringsbeslutet så har det framkommit fler förslag på kommersiella utnyttjande 
samtidigt som det råder en del osäkerhet vad vi kan göra med hänsyn tagen till kommunens och 
vägverkets vilja. Därför rekommenderar styrelsen att stämman avslår förslaget. Vi ser dock 
möjlighet att senare bifalla en sådan motion.     
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Motion till samfälligheten Hagabergs ordinarie årsstämma 2022 
 
Hantering av samfällighetens städdagar 
Frivilliga i Hagaberg samlas som bekant två gånger varje år för en gemensam städdag, en på 
våren och en på hösten. Området som ska tas om hand är stort och det krävs stor 
uppslutning för att arbetet ska kunna genomföras på ett bra sätt. Om för få personer deltar 
kan allt inte hinnas med eller så blir belastningen på de som ändå är med för stor. 
 
Förutom detta kan deltagandet för en del personer vara kopplat till ett visst mått av olust, 
särskilt när någon inte kan eller vill delta. Tiden passar kanske inte, kroppen orkar kanske 
inte eller själen är kanske inte redo. Det är lätt att känna dåligt samvete när det finns en 
önskan om att vara med, men förmågan att bidra saknas. 
 
För att inte vara beroende av frivilliga krafter föreslår jag därför att samfälligheten ska köpa 
tjänsten av entreprenör med början 2023. 
 
Finansiering av kostnader 
Om kostnaden inte ryms inom nuvarande budget krävs antingen en höjning av ordinarie 
avgift eller införandet av en särskild ”städavgift”. Eftersom vi är många hushåll i 
samfälligheten bör det inte handla om alltför stora summor; en spontan gissning är 300–400 
kr/år och hushåll. En i mitt tycke liten summa för att garantera förutsägbarhet och stabilitet i 
arbetet med att hålla området rent och fint. På köpet slipper den som inte kan vara med att 
ha dåligt samvete för detta.  
 
Utformning av särskild städavgift 
För att undvika en allmän höjning av avgiften föreslår jag att vi inför en särskild städavgift, 
lika för alla hushåll. Genom att delta i städdagen får hushållet ett avdrag på städavgiften 
med 50 % per tillfälle. Det hushåll som deltar på årets båda städdagar slipper alltså den extra 
avgiften helt. 
 
Upplägget skulle kunna se ut ungefär så här: 
 

1. När entreprenörens fakturor för årets städdagar kommit in räknar styrelsen ut vad 
totalkostnaden per hushåll blir. 

2. Kostnaden läggs som en extra avgift på den faktura som delas ut till alla hushåll i 
samband med att årsavgiften ska betalas. 

3. De hushåll som har deltagit på en städdag under året får ett avdrag på städavgiften 
med 50 %. Om hushållet deltagit på båda städdagarna blir avdraget 100 %. 

 
Anmälan till städdagarna behöver ske så pass tidigt att styrelsen kan justera uppdraget till 
entreprenören efter hur många medlemmar som vill hjälpa till. Anmälan blir bindande och 
deltagande hushåll prickas av när städdagen inleds. 
 
Fördelar med att lägga ut städdagarna på entreprenad 
Enligt mig finns det många fördelar med att låta entreprenörer sköta jobbet på städdagarna: 
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- Styrelsen kan i större utsträckning än nu lita på att det som behöver göras verkligen 
blir gjort. 

- Bemanningen och tillgången till utrustning under städdagen blir bättre anpassad för 
de uppgifter som ska utföras. 

- Den som inte vill eller har möjlighet att delta på städdagen behöver inte känna dåligt 
samvete för det, utan bidrar ändå. 

 
Förslag till beslut 
Jag föreslår att stämman ger styrelsen i uppdrag att anlita en entreprenör för att utföra 
arbetet på städdagarna, med början 2023. 
 
Om stämman röstar ja till detta föreslår jag ytterligare en omröstning där frågeställningen 
rör finansieringen. Alternativen här är: 
 

1. Kostnaden finansieras genom en allmän höjning av årsavgiften. 
2. Kostnaden finansieras genom en särskild städavgift. Avgiften fördelas lika på alla 

hushåll, men avdrag görs med 50 % för varje tillfälle som hushållet deltar på 
städdagen. Avräkning sker i samband med utdelning av ordinarie faktura för 
årsavgiften. 

 
Hagaberg den 27 mars 2022 
 
Tomas Johansson Haavik 
Gullvivevägen 14 
13935 Värmdö 
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

Styrelsens sammanfattning och förslag till beslut gällande motion 4 
 
Motionsställare: Tomas Johansson-Haavik 
Hantering av samfällighetsföreningens städdagar 
 
Förslag 
Att ersätta frivilliga städdagar med inköpta entreprenörstjänster. 
 
Syfte och målsättning 
Att eliminera eventuell olustkänsla, dåligt samvete, när man inte kan eller vill delta och att 
eliminera beroendet av frivilliga tjänster. Målsättningen är att uppgifterna blir mer precist och 
korrekt utförda och att utrustningen är bättre anpassad till uppgiften samt att man inte behöver 
känna dåligt samvete utan bidrar ändå.  
 
Kostnad/Finansiering 
Införande av särskild städavgift (gissningsvis 300-400 Kr enligt motionsställaren) som 
återbetalas till de medlemmar som deltar på städdagarna. 
 
Styrelsens åsikt och rekommendation 
Styrelsen är I dagsläget mycket nöjd med deltagandet och genomförandet av städdagarna. En 
stark anledning till dagens utformning av städdagarna är just att uppmuntra delaktighet och 
gemenskap. Dessutom är det ju så att städdagen förbereds med enskilda entreprenörer som gör 
det grövsta arbetet för att det inte ska bli alltför betungande för medlemmarna. Vi tycker inte 
det finns grund eller behov för varken en ökad administration, avgift eller dåligt samvete. 
Styrelsen rekommenderar därför stämman att avslå motionen.  
 
Styrelsen anser också att förslaget är i viss mån motsägelse fullt då motionsställaren vill ersätta 
de frivilliga städdagarna med entreprenörstjänster men ändå föreslår återbetalning för utfört 
arbete på städdagar. 
 
Observera! Om motionen bifalles av stämman så ämnar styrelsen följa de legala riktlinjerna 
som finns för genomförande av allmänna  städavgifter.  
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Motion gällande båtklubben ÅBK och samfälligheten Hagaberg. 

 
Avtalet om nyttjanderätt mellan Hagabergs Samfällighetsförening och Ålstäkvikens båtklubb 
(ÅBK) med avtalstiden 1997-11-07 till 2020-12-31 behöver förlängas.  
I det ursprungliga avtalet ges ÅBK, enligt §2.5, rätt att vid utgången av avtalsperioden 
förlänga avtalet och till oförändrade villkor dvs enligt § 2.6 ”Någon avgift för nyttjanderätten 
skall icke utgå”.  
 
Budskapet från Hagabergs Samfällighets styrelse är att det nya avtalet istället ska löpa under 
en period om 12 år samt att en extra avgift om 20.000:- per år ska utgå.  
Detta står i direkt strid med skrivelsen i avtalet som ska omförhandlas. 
Hagabergs Samfällighets styrelse motiverar detta med: 
 
”Styrelsen för HS har diskuterat och beslutat rimligheten i att ålägga ÅB ett årligt vederlag. 
Enligt principen att förmånen för en båtklubb ska komma alla medlemmar till godo, dvs även 
dom som inte har båt så tycker styrelsen att ett årligt vederlag av 20 000 Kr är rimligt.” 
 

Information om ÅBK 
ÅBK är en förening där samtliga medlemmar arbetar ideellt, inklusive styrelsemedlemmar. 
Föreningen förvaltar bryggor med plats för 40 båtar där även en vaktstuga med tillhörande 
bastu ingår. 
 
ÅBK är skyldiga enligt avtal att hålla området i väl ordnat skick, ha försäkringar samt tillse att 
ev tillstånd etc inhämtas. 
Underhåll såsom oljning av bryggor, allmänna förbättringsarbeten samt städning och röjning 
av mark tillhörande Hagabergs Samfällighet (längs med viken) utförs av medlemmarna 
själva. 
 
Utöver underhållsarbete är medlemmarna förpliktade till att genomföra vaktpass/ronder för 
att undvika eventuella stöldförsök (vilket tyvärr är ett återkommande bekymmer) och 
besökare utanför föreningen.  
 
ÅBK:s medlemmar arbetar med stort engagemang för att området på och runt bryggan ska 
vara prydligt och tryggt för de som befinner sig där.  
Sammanlagt lägger ÅBK:s medlemmar ner cirka 1000 timmar per säsong för att sköta 
verksamheten. 
 

Medlemskap 
Medlemskap i ÅBK är endast förunnat medlemmar i Hagabergs Samfällighetsförening.  
Alla i Hagabergs samfällighet har rätt till båtklubben på lika villkor. 
ÅBK:s medlemmar är därmed medlemmar i, och erlägger avgift till Hagabergs Samfällighet. 
 
I snitt välkomnar ÅBK 3 nya medlemmar per säsong.  
För att undvika att båtplatser står tomma och är outnyttjade reglerar stadgarna att 
innehavaren av en båtplats som mest kan låta bli att sjösätta sin båt 2 säsonger.  
Möjligheten att hyra ut sin plats som ”sommarplats” till annan boende inom Hagaberg finns 
också. 
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Medlemsavgifter 
Medlemsavgiften per säsong är 950:- per båtplats. Utöver medlemsavgiften finns 
möjligheten att växla sin arbetsplikt mot en avgift om 2000:-. 
Sammanräknat betalar en medlem i ÅBK 2950:- (om arbetsplikt inte utförs). 
De årliga intäkterna som ÅBK får in genom dessa avgifter är i paritet med de kostnader som 
verksamheten har. 
 
Rakt över Grisslingefjärden ligger Gustavsbergs Båtklubb som är en avsevärt större båtklubb. 
Medlemmar i Gustavsbergs Båtklubb har tillgång till större båtplatser, traktorer, kran och 
båttvätt. Avgiften hos Gustavsbergs Båtklubb är 2971:- (med arbetsplikt borträknat). 
 
ÅBK anser att avgiften som ÅBK’s medlemmarna betalar idag är ”marknadsmässig” för 
båtplatser i området. 
 

Slutord 
Med bakgrund till att ÅBK:s medlemmar idag betalar en avgift som är likställd den avgift 
som medlemmar i större klubbar i närområdet, anser ÅBK inte att den från Hagabergs 
samfällighets styrelse föreslagna årliga avgiften om 20.000:- kan anses vara ”rimlig”. 
Det är inte heller ”rimligt” att hushåll som är medlemmar och betalar avgift till Hagabergs 
Samfällighet ska dubbelbeskattas för något som alla i Hagabergs samfällighet har rätt till på 
lika villkor. 
 
ÅBK är dock beredda att godkänna förslaget att ändra löptiden från nuvarande 25 år till 12 
år. 
 
Den föreslagna avgiften skulle slå direkt mot medlemmarna i Hagabergs Samfällighet som 
idag eller framöver är/blir medlemmar i ÅBK genom en höjd medlemsavgift.  
Det finns inte något utrymme att inom ramen för föreningens nuvarande ekonomi hantera 
den föreslagna avgiften. 
 

Motionens förslag till beslut 
Föreningsstämman beslutar att uppdra åt styrelsen i Hagabergs samfällighetsförening att 
ingå avtal med Ålstäksvikens båtklubb på oförändrade villkor, dvs vederlagsfritt. 
 
 
 
Värmdö 2022-03-17 
 
 

   
Jesper Johansson Andes Levén Kristoffer Engardt 
Täppvägen 3 Starrmossevägen 14 Täppvägen 31 
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Hagabergs samfällighetsförening    
Org.nr 717901-3060 
 

 

Styrelsens sammanfattning och förslag till beslut gällande motion 5 
 
Motionsställare: Ålstäksvikens båtklubb genom Jesper Johansson, Anders Levén och 
Kristoffer Engardt 
Förslag till nytt avtal med Ålstäksvikens båtklubbb på oförändrade villkor. 
 
Förslag 
Att stämman beslutar att uppdra åt styrelsen i Hagabergs samfällighetsförening att inga avtal 
med Ålstäksvikens båtklubb på oförändrade villkor, dvs 25 år (kan revideras till 12 år) och 
arrendefritt. 
 
Syfte och målsättning 
Att undvika tidsbegränsning och arrendeavgift som samfällighetens styrelse har framfört som 
rimlig. 
 
Kostnad/Finansiering 
Arrende är en möjlig och potentiell inkomst för föreningen. 
 
Styrelsens åsikt och rekommendation 
Styrelsen är av uppfattningen att det gamla avtalet i avseende längd och vederlagsfrihet är 
orimligt och legalt ogiltigt och att vi därigenom är fria att omförhandla avtalet i sin helhet. 
Båtklubbens medlemmar har en utomordentlig förmånlig hyra och det är vi i grunden positiva 
till och vill att det ska fortsätta att vara så. Dock ser vi möjligheten att genom en rimlig avgift få 
en inkomst som vi kan låta distribuera över till andra behov och investeringar som området 
behöver. Dvs det kommer alla medlemmar tillgodo och vi kan långsiktigt försvara 
medlemsavgifterna på dagens nivå. En mindre avvägd avgift innebär även fortsättningsvis att 
avtalet är mycket förmånligt i relation till andra båtklubbar i närområdet. Styrelsen 
rekommenderar därför stämman att avslå motionen. 
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